
  

Geachte commissieleden, 

 

Tijdens het aangevraagde raadsdebat van 13 februari jl. over ‘overlast, diefstal en 

vernieling bij parkeerplaats Steeds Hooger’ (25bb000944) heb ik toegezegd om:  

1.  in gesprek te gaan met de betrokken partijen over het verminderen van de overlast op 

het parkeerterrein en de raad hierover een terugkoppeling te geven (25bb001039) en  

2. na te gaan of er sprake is van verschuiving van overlast tussen de Esch en het terrein bij 

Steeds Hooger (25bb001040). 

 

Met deze brief informeer ik u over de uitkomsten van de gedane toezeggingen.   

 

Gesprek tussen gemeente en betrokkenen 

Op 12 maart jl. heeft er een gesprek plaatsgevonden tussen gemeente (met ambtelijke 

vertegenwoordigers van Stadsontwikkeling, Stadsbeheer en Directie Veiligheid) en 

vertegenwoordigers van het Hout- en Meubileringscollege (HMC) en voetbalvereniging 

Steeds Hooger. Er is ter plekke geschouwd en er is stilgestaan bij de recente maatregelen 

die zijn getroffen, zoals de extra inzet vanuit politie, Toezicht & Handhaving, jongerenwerk 

en Schone Stad.  

 

Vanuit Steeds Hooger en HMC kon nog niet worden aangegeven of de genomen 

maatregelen een positieve invloed hebben gehad op de veiligheidsbeleving. Er is 

afgesproken dat alle partijen dit de komende periode gezamenlijk gaan monitoren.  

 

Het belang van melden is tijdens het gesprek benadrukt.  

 

Aanpassen lichtsterkte straatverlichting 

Het parkeerterrein en naastgelegen fietspad werden als donker ervaren. Om deze reden is 

een aanpassing in de verlichting doorgevoerd, waardoor het langer beter verlicht is. Voor 

zowel het fietspad als de parkeerplaats staat de verlichting tot 23.00 uur op 100% en na 

23.00 uur op 80% tot 06.00 uur. Dit geldt ook voor de verlichting langs het Allanpad 

(fietspad van Melanchtonweg naar parkeerplaats). 

 

 

  

 

Aan de commissie BOFV 
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Onttrekken van parkeerplaatsen 

Steeds Hooger en HMC zouden graag zien dat het parkeerterrein blijvend wordt gebruikt 

door de leden en de scholieren. Betaald parkeren wordt door hen niet als oplossing gezien. 

Er is gesproken over het onttrekken van de parkeerplaats aan de openbare ruimte, en het 

in beheer geven aan de school en de vereniging. Er is afgesproken dat de gemeente 

uitzoekt welke scenario’s realistisch en uitvoerbaar zijn.  

 

Maatregelen middellange termijn 

De bosschages gelegen aan het fietspad, gelegen tussen de school en de parkeerplaats, 

worden op z’n vroegst eind 2025 gesnoeid en uitgedund. Dit kan helaas niet eerder, omdat 

alleen gesnoeid wordt van begin oktober tot en met eind april. Dit is onder meer ingegeven 

door flora en fauna -en natuurwetgeving. Helaas lukte het niet om dit nog ingepland te 

krijgen voor afgelopen voorjaar. 

 

Actueel beeld overlast 

Momenteel lijkt het op de locatie qua overlast rustig te zijn. Recentelijk zijn er echter wel 

twee meldingen geweest van deels gestripte auto’s. Stadsbeheer Toezicht & Handhaving 

en politie nemen de locatie blijvend mee in de surveillance. Ook het jongerenwerk blijft 

aandacht houden voor de locatie. 

 

Mogelijke verplaatsing van overlast tussen de Esch en het terrein bij Steeds Hooger 

Hier kan ik kort over zijn. Dit is niet het geval. De jongeren die in auto’s samenkomen op de 

parkeerplaats nabij Steeds Hooger komen voornamelijk uit de omliggende wijken. Er zijn 

geen bewegingen waargenomen tussen de wijk De Esch en de parkeerplaats nabij Steeds 

Hooger. Dit neemt niet weg dat dit een terechte vraag is. Ik ben mij dan ook bewust van de 

noodzaak om potentiële verplaatsingen van bepaalde fenomenen stedelijk goed te 

monitoren. 

 

Ik stel hiermee voor om toezeggingen 25bb001039 en 25bb001040 als afgedaan te 

beschouwen.  

 

 

De burgemeester, 

 

 
 

C.J. Schouten 

 


